
Presidium vergadering

VERSLAG

Vergadering van 2 april 2015

Aanwezig: Sander C, Niels, Joni, Tom V, Simon, Michiel, Stef, Cedric, Anton(20:16) en Anne

Waarnemer: Quentin en Marlies

Verontschuldigd: Kenny, Kathleen, Lena, Yanice, Marie, Sander Byl, Sander Bel, Jens en Fanne

Afwezig: Giel en Jeroen

De vergadering wordt geopend om 20:16 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Regenboog verven Michiel Nee
Mooie exploitaties maken Michiel Ja
Frigo living aankopen Materiaal Nee
Bar PC hacken Stef en Fanne Nee

Mededelingen

� Stura: Er zijn enkele pilots voorgesteld voor de nieuwe onderwijs visitaties. Er zijn een aantal werkpunten
hieromtrent gegeven. Er wordt nagedacht over verticale of horizontale pilots. Horizontale pilots: de ba-
chelorproof valt binnen een zelfde groep. Verticaal: per faculteit indelen. Blokken in leuven komt terug naar
Stura. Jobstudent statuut, werkende studenten zouden dan flexibelere uren krijgen. Examencontracten,
creditcontracten en diplomacontracten zijn besproken geweest. Wij zitten in diplomacontracten. Iemand
die enkel een vak op neemt zit in een creditcontract. Iemand die enkel het examen doet zit in een exa-
mencontract, dan betaal je ook minder. Deze examencontracten zijn eigenlijk heel goedkoop en je kunt
niet echt controleren dat mensen niet naar de lessen gaan, dus is er geadviseerd deze duurder te maken.
Studiebeursen hoe willen we die gaan verdelen volgend jaar, een voorstel was om zowel op vermogen als
op inkomen te rekenen. Hier is nog discussie over. De actuals zagen er goed uit. Onderwijs congres was
super leuk. Docentenevaluatie is het meest ingevuld faculteit wijsbegeerte. De orginaliteitsprijs gaat naar
industria, want ze hadden koffie uitgedeeld.
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� LOKO AV: De wv sociaal is nu duidelijker gedefinieerd. Er is nog twijfel of deze op deze manier blijft
doorgaan. Een idee is om een keer in de maand LOKO AV te doen. En de andere week een werkgroep over
sociaal met de presessen, omdat die wel belangrijk zijn op dit vlak. Ze willen meer invloed uitoefenen op
de stad, studenten de keuze geven zicht te laten domicilieren in Leuven, zodat ze dan ook kunnen stemmen
in Leuven. Er zijn aanpassingen gebeurd in de wetgeving voor huurders, betere richtlijnen. Je kunt blijven
doorhuren aan dezelfde prijs. Als er iets mis is kun je een gratis bemiddelaar inschakelen. Het beleidsplan
internationaal is geëvalueerd. De nieuwe herbegroting is goedgekeurd. Onze subsidies zijn toegekend. Er
is een waarschuwing gestuurd naar ALS(actief linkse studenten). Update survival of the students, dit valt
ergens begin mei. Update vanuit ICTS, we kunnen op wifi telenet hotspots met onze kuleuven account.
Dit zal binnen een kleine maand gaan werken. Update facbarcommisie. 21 april algemene vergadering van
ACCO waar je met een accolidkaart een stemrecht hebt.

� LOKO Sociaal: niet geweest

� Cultur: niet geweest

� Sport: Shiften van survival of the students zijn verdeeld.

� Scientica AKV: evaluatie scienticafé en TD, beide positief gedraaid, verder is daar niet veel gezegd. Update
galabal: we hebben een grotere zaal kunnen krijgen aan dezelfde prijs, dus we gaan minder verlies draaien
en meer man kan komen.

� Er is gecantust geweest in de living: de meisjescantus van Geos. Ze hebben een kleinschalig feestje aange-
vraagd en gezegd dat ze het rustig gingen houden. Andere leden mogen dat niet, dus die lijn moeten we wel
verder trekken en dit voor iedereen doen. We gaan ze nog mailen dat het niet echt geapricieerd wordt. En
nog eens duidelijk vermelden dat ze dit soort dingen voortaan wel laten weten.

Evaluaties

Lenteconcert

De mensen hebben zich geamuseerd, er was nog vrij veel volk. De schiften zijn na veel spammen toch ingevuld
geraakt. Het was mooi. De zaal is verschrikkelijk, want je hebt bijna geen ontvangst, volgende keer kunnen we wel
walkytalky’s reserveren, dat is misschien gemakkelijker. Er waren een aantal dingen vergeten. Er is wat winabier
gesneuveld, zo’n 22 flessen, ze zijn gevallen want ze waren niet zo stabiel gestapeld. Het is wel jammer dat daar
niet over gebeld is. De shifters techniek en artiesten waren goed. De hapjes zijn wel te vroeg gemaakt, want ze
zagen er niet zo fris meer uit. Dit kwam ook omdat de prikkertjes te laat waren, waardoor het smeren eerder
gebeurd is. Als je toostjes wilt doen op het lenteconcert kun je beter wel shiften tijdens het lenteconcert maken.
In het vervolg smeren we deze best zo laat mogelijk. Er is wel veel man bijgesprongen, maar het is jammer dat
er ook mensen niet zijn komen opdagen. Kom dus ook altijd op tijd op een shift, of laat iets weten. Er was te
weinig water voor de artiesten en voor de regiekamer. De piano was goed. Mensen vonden het jammer dat er
geen tweede receptie was. Als het in de PDS is en we steken er hetzelfde geld in, dan is daar wel ruimte voor. De
goudenkrijtjes kunnen misschien meer bij OWG gezet worden. Dit is dit jaar namelijk veel van op Cultuur neer
gekomen. Volgend jaar maken we best een duidelijkere verdeling hieromtrent.

Provinciezuip

Het was een goede bar. Vlaams-Brabant heeft gewonnen. Het was allemaal in orde.

Scientica lezing

Deze was heel leuk en goed. De decaan was een goede moderator. Er waren wat PR mensen die een beetje rond
de pot aan het draaien waren soms. Er was nog een 60 tal aanwezigen, het was nog een behoorlijke opkomst.
Deze activiteiten mogen wel meer gepromoot worden. De receptie was heel plezant.
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Cantus

Het was een zeer roemoerige cantus. Kan liggen aan het feit dat hij wel redelek vaak stil lag maar dit was dan
ook om de schachten een laatste keer goed te straffen. Het viel op dat zeer vaak ook presidiummensen aan de
oorzaak liggen van het roemoer. Het zou fijn zijn als zij in het vervolg het goede voorbeeld geven en hun senior
steunen door stil te zijn, een kwestie van wederzijds respect. De opkuis is goed verlopen maar het zou fijn zijn als
mensen van het presidium, die nog capabel zijn, na de cantus helpen met de opkuis. 1 of 2 man maakt al een zeer
groot verschil voor cantustrio. De delen duren soms heel lang, waardoor mensen naar huis willen en dan misschien
iets meer roemoerigheid gecreërd wordt. Misschien iets meer tempus in het begin van de cantus. De cantus gaat
iets negatief draaien.

Spelletjesavond

De opbouw was niet zo goed gegaan, waardoor Claudia het alleen moest doen. Als je laat weet dat je een shift
meer kunt doen, kun je beter zelf een vervanger zoeken. Mensen dachten waarschijnlijk dat het pas om 20:30
begon, aangezien ze dan pas aankwamen, maar het begon al om 19:30. De opbouw had iets later gemogen, dan
had misschien meer man kunnen helpen. Verder was het wel goed verlopen. Er is 7 euro winst gemaakt. Het was
te veel bier, verder was het ok. De drank was verder voldoende.

Aardbal

Het was plezant, ze hebben gewonnen. Er zijn nog frituurhapjes gemaakt. Het was in orde.

Erenledendinner

Het was gezellig, Lynn heeft 2 uur op voorhand afgebeld, twee man is niet komen opdagen, dat was jammer. De
soep was lekker, de ereleden zeiden dat ze goed gegeten hadden. Er staat nog soep en hamburgers die mogen
worden opgegeten. Volgend jaar misschien iets meer budjet inbegroten, dan kun je deftiger eten geven.

Marginalenbar

Het was een heel leuke bar. BBT ok bars hebben zich ook goed geamuseerd. Tussen 4 en 6 is er nog porno
opgezet achter de bar. Er is gezopen geweest. De cara was er heel snel door. Er zijn ook nog 4 vaten door gegaan.
De muziek was ook goed. Een lul heeft de deur naar de klote gestampt. Het is laten weten aan de security. We
hebben er nog foto’s van getrokken. Na de opkuis van de bar zijn ze naar het politiebureau gereden, ze hebben
daar niet de beste indruk achter gelaten. Ze stonden daar semi marginaal. Blijkbaar is het wel goed voor de
verzekering dat ze dit gedaan hebben. Ivf zei dat het nog wel te repareren zou zijn. Simon is naar de directeur
van Alma en Barbara gegaan. Het proces verbaal moet nog worden ingescand, normaal dekt de verzekering dit
allemaal. Tom gaat nog een foto van de deur stamper in de facebookgroep posten. Het was vandaag ook Ivf zijn
laatste bar. Simon is hem zijn fles wijn gaan geven en hij was er blij mee. Vanaf nu moeten we met verschillende
mensen gaan communiseren, want er is nog niet direct een vaste vervanger. Verder was het een goede bar, de
opkuis was met 3, daardoor heeft het wat langer geduurd. Ivf kwam ook al aan toen ze vertrokken. De opkuis
was heel goed. Op het einde is er nog een klein vat aangesloten, dat moeten we wel teruggeven aan scientica.
Dit moet dus nog aangekocht worden. Vorig jaar is er ook iemand met een brandblusser gaan spuiten. Misschien
moeten we volgend jaar met een stuward systeem werken voor de marginalenbar. We hebben veel zatte bars, dit
is er een van, deze bar gaat ieder jaar wel een probleem zijn. Misschien moeten we dit ook eens bekijken voor de
laatste bar van dit jaar. De eieren zijn niet opgeraakt, er is nog een doos of 3, maar er waren veel minder mensen
op de eetwedstrijd, dus dat heft elkaar wel op.

Plan achterban

Bij fysica was er weinig volk. Bij wiskunde was er te weinig tijd. De broodjes waren gelukt. Er was weinig reclame
voor gemaakt.
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Varia

� Cedric: Het winabier in de kelder is vervallen, zetten we op facebook dat ze nu nog een fles kunnen komen
halen. Als het goed blijft tot de 3e kunnen we nog wat uitdelen op het galabal.

� Simon: Ik was teleurgesteld de laatste twee weken dat er zo weinig shiften worden ingevuld. Ik heb ook
beide shiften gedaan op Ithaka. Het zijn altijd dezelfde mensen die de shiften doen. Bij bios hebben ze een
streepjes systeem en degene die onderaan de lijst staat moet een shift invullen. Bij economica is Ithaka de
strafshift. Het blijft vrijwilligers werk, dus je kunt niet eisen dat mensen shiften doen. Ze wisten wel op
voorhand dat ze er wel voor moesten werken. Het zijn ook preseskwartiertjes geweest, dan kun je die mensen
wel eens aanspreken, maar verplichten gaat er wat over. In het begin van het accademiejaar is er ook niet
gezegd dat het verplicht ging zijn, je kunt dat nu niet meer invoeren, want dan hadden mensen misschien
daar niet mee accoord gegaan en dus niet in de ploeg gestapt. We kunnen wel als we budjet hebben: twee
flessen drank kopen en wedstrijd beste mannelijke en beste vrouwelijk shifter doen. Dat is nog wat lollig.
Je kunt ook mensen pakken die wel op een activiteit zijn maar geen shift doen. Je kunt ook de 20 procent
beste shifters iets geven. Je kunt niet alle shiften meten, want webteam doet bijvoorbeeld nog veel shiften
achter de schermen. De kalender is niet leeg na de campagneweek. Je kunt ook beter mensen persoonlijk
aanspreken, dat is veel efficienter. Mails worden snel genegeerd, maar bellen en vragen dan zeggen mensen
moeilijker nee. Als we te kort hebben, is dat wel een oplossing. Op de gang werkt het ook zo. Volgende
keer gaan we gewoon wat mensen aanspreken.

� Joni: Cite cantus was heel random. Maarten kan geen cantus voorzetten. Jens Warry heeft een mooie versie
van bohemian rapsodie gedaan.

� Tom: er staat nog belachelijk veel rommel in de kelder. Er liggen ook nog vuilzakken, materiaal is geen
vuilzakdienst. Met de materiaalkuis hebben we al veel vuilnis. Dus ruim wat er nu staat vast op. Tegen de
campagne week willen we een propere kelder afgeven aan kiescomité. Staat er nog iets in de kelder, doe dit
dan weg. In het zijkot staat ook heel veel materiaal, waardoor we daar geen ruimte hebben. Vuilzakken met
eten erin is ook niet goed voor het muizenprobleem.

� Anton: laten we gewoon door doen.

� Stef: evaluatie van de bar van bart: begrotingsdeadlines zijn niet duidelijk gecommuniceerd. Het eitjes koken
was onderschat, inkopen 25 kratten ipv 15. Minder worst en ei. Een klein vat in de kelder is handig voor vlak
voor de paasvakantie. Veel volk goede sfeer. Enkel de marginale top 3 is genoeg wedstrijdjes voor tijdens
de marginalenbar. Er mag meer geld ingestoken worden voor een gratis vat na de verkiezingen. Volgende
keer best een micro, want je hoorde niets. Dit is misschien nog een idee voor een investering.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Regenboog verven Michiel 31-5-2015
Mooie exploitaties maken Michiel 31-5-2015
Frigo living aankopen Materiaal 30-3-2015
Bar PC hacken Stef en Fanne 30-3-2015

De vergadering wordt gesloten om 21:51 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 10 mei 2015 om 22:00 uur in Winaliving.
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